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 Потпредседница Владе Хрватске и министарка спољних и европских послова Марија
Пејчиновић Бурић изјавила је у Приштини да дијалог између Косова и Србије није био
потребан "али да пошто постоји, две стране треба да постигну споразум".

  Она је на конференцији за медије са првим замеником премијера и министром спољних
послова Косова, Беџетом Пацолијем рекла да је став Европске уније око дијалога између
Косова и Србије од изузетног значаја.

  

"Прво, једина могућност је да се настави дијалог и да се реши. На крају треба постићи
правно остварљиви споразум. Овај дијалог се уопште није требао догодити, али пошто
постоји онда између две стране треба да се постигне споразум", казала је Пејчиновић
Бурић.

  

Пацоли је рекао да се с високом хрватском званићницом разговарало о проблемима који
интересује обе земље.

  

"Хрватска помаже Косову у свим регионалним и европским питањима. Разговарали смо о
билатералној и регионалној економској сарадњи. Ми сматрамо оправданим да на Косово
дође још више предузетника из Хрватске и да је Косово отворено за партнере из
Хрватске, јер они могу да пруже много Косову", казао је Пацоли.
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Одговарајући на питање о демаркацији граничне линије између Косова и Црне Горе,
Пацоли је рекао да је убеђен да ће он бити усвојен на Скупштини Косова.

  

"Много сам се надао да ће се то јуче догодити, али се то није догодило. Надам се и хоћу
да верујем да је сваки тренутак за то добар, јер се ради о значајном документу за
грађане Косова", казао је Пацоли.

  

(Бета)
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